

# 高考感谢信英语满分作文精选15篇

作者：雨声轻语 来源：ECMS帝国之家 zhann.cn

本文原地址：<https://xiaorob.com/fanwen/shuxin/189399.html>

## ECMS帝国之家，为帝国cms加油！

英语(English)是一种西日耳曼语，最早被中世纪的英国使用，并因其广阔的殖民地而成为世界使用面积最广的语言。以下是为大家整理的高考感谢信英语满分作文精选十五篇,欢迎品鉴!

### 高考感谢信英语满分作文篇1

中国的骄傲

... 5, 4, 3, 2, 1 Ignite! Go! On October 15, , China launched its first manned spacecraft into orbit from the Jiuquan Satellite Launch Centre in Northwest China's Gansu Province.

Spraying a mass of orange flames, the large, white Long March II-F rocket carrying the Shenzhou-V spacecraft and China's first astronaut Yang Liwei soared spectacularly skyward, gradually becoming a bright ball before vanishing into deep space.

As the world's largest developing country, China is more than proud of making its own contribution to human beings' outer space exploration. Meantime, it will turn out to be an important driving force for the country's economic and social development. The successful launch of Shenzhou-V ushered in a new chapter in space history.

“5, 4, 3, 2, 1。点火!发射!”10月15日，中国在其西北部的甘肃省酒泉卫星发射中心首次发射了载人宇宙飞船，进入了轨道。

喷射出一团橘黄色的火焰后，巨大白色的长征n-F火箭运载神州5号宇宙飞船和中国第一个宇宙飞行员杨利伟腾空而起，蔚为壮观，慢慢地变成一个亮球消失在茫茫的太空中。

作为世界上的发展中国家，中国为其对人类的太空探索作出自己的贡献感到非常骄傲。同时，这一事件将证明对中国的经济和社会发展起到重要的推动作用。神州5号宇宙飞船的发射成功揭开了太空历史的新篇章。

We will never forget the day when China launched its first manned spacecraft into orbit on October 15, 2003 from the Jiuquan Satellite Launch Centre in Northwest China's Gansu Province.

Spraying a mass of orange flames, the large, white Long March II-F rocket carrying the Shenzhou-V spacecraft and China's first astronaut Yang Liwei soared spectacularly skyward, gradually becoming a bright

ball before vanishing into deep space.

Our dream becomes reality. Though the Shenzhou-V circled the Earth 14 times within 22 hours and 18 minutes, it has clearly displayed China's spirits of devotion, co-operation and pursuit of the unknown. Meantime, it will turn out to be an important driving force for the country's economic and social development. The successful launch of Shenzhou-V ushered in a new chapter in space history.

我们永远也不会忘记月15日。中国在其西北部的甘肃省酒泉卫星发射中心首次发射了载人宇宙飞船，进入了轨道。

喷射出一团橘黄色的火焰后，白色的长征n-F火箭运载神州5号宇宙飞船和中国第一个宇宙飞行员杨利伟腾空而起，蔚为壮观，慢慢地变成一个亮球消失在茫茫的太空中。

尽管神州5号在22小时18分钟内仅仅绕地球转14圈，但它清楚的体现了中国的奉献、合作和探索未知的精神。同时这一事件将证明对中国的经济和社会发展起到重要的推动作用。神州5号宇宙飞船的发射成功揭开了太空历史的新篇章。

## 高考感谢信英语满分作文篇2

Dear Mr.

John,

I am writing to show my thanks to you.

You tutored

me in my spoken English before you went to Beijing.

With your help I made such rapid progress that I won the first place in the Spoken English Competition of the city.

My achievement is owed to your help.

Thank you very much.

How are things going with you in Beijing? I have heard that you and your wife will pay a visit to my school when you are back.

I am very glad at the news.

In that case we can see each other again.

I am looking forward to your coming.

I am sending you a telescope as a small gift.

I hope

you will like it.

All the best!

## 高考感谢信英语满分作文篇3

书面表达

假定你是李华。你们学校和一所美国中学签署了教师交流协议。在过去的一年里，你们的英文老师是来自这所中学的Sue Wood。不久前她返回美国任教。请你根据写作要点和要求给Sue写封电子邮件。

写作要点：

- 1.对她表达感谢之意; (议论)
- 2.介绍她离开后你自己及班里发生的事情; (记叙)
- 3.希望了解她的近况。(询问)

要求：

- 1.短文须写在答题卡的指定区域。
- 2.短文词数不少于100(不含已写好的部分)。
- 3.内容充实，结构完整，语意连贯;
- 4.书写须清晰、工整。
- 5.邮件中不能体现本人真实信息。

## 高考感谢信英语满分作文篇4

必背表达

第一部分：表示感谢

Thank you so much for ...

I warmly appreciate your hospitality(款待).

I am writing to express my thanks for ...

I am writing to extend my sincere/hearty gratitude/appreciation(真诚的感谢)for ...

I would like to convey in this letter my heartfelt thanks to you for ...

### 第二部分：说明事由

Thank you very much for the gift you sent me. It ' s one of the most wonderful gifts I got on my birthday.

I am writing this letter to thank you for your warm hospitality accorded to me and my delegation during our recent visit to your beautiful country. I would also like to thank you for your interesting discussion with me which I have found very informative and useful.

### 第三部分：再次表示感谢

Thanks again.

Again, I would like to express my warm thanks to you! Please accept my gratitude.

Thanks again and I hope that I will have the opportunity to return/ repay your kindness.

I am looking forward to...

## 高考感谢信英语满分作文篇5

Dear Sue,

How are you doing?

I am writing this letter to say " thank you. " First and foremost, it is clear that you, just like " our foreign mother " , were very patient to us.

Additionally, needless to say, you taught me a lot, not only English knowledge but also your life wisdom; consequently, all of us have fallen in love with English and study.

Last but certainly not least, there is no doubt that we had a great time together, which we will keep in mind forever.

By the way, I can't wait to tell you something new about my class.

After you left for the America, we had an English competition.

We all did very well, using the knowledge you told us.

No one can deny you helped us so much!

Sue, can you give me some information about your life in America? I miss you so much.

I am looking forward to your early reply!

Bestwishes!

Yourslove/truely,

LiHua

## 高考感谢信英语满分作文篇6

假定你是来自英国的旅游者约翰·史密斯，现用英语给十中的校长写一封感谢信，内容如下：

- 1.昨天你在公园游览时丢失钱包，里面有很多钱，还有护照和机票。
- 2.当晚有一个男孩找到你的房间，送还拾到的钱包。你想给钱他作为感谢，被他拒绝。
- 3.你从宾馆经理那里获悉，他是十中的学生，名叫李华。

Dear sir,

I am a tourist from the UK. Yesterday I visited the park and had a wonderful time there. But when I returned to the hotel, I found my wallet missing. There was a lot of money in it, and above all, there were also my passport and flight ticket. Naturally I was very worried. In the evening, the hotel manager brought a boy to my room. The boy handed me my wallet. I thanked him and offered him some money. But he politely refused. Form the manager, I learned he is a schoolboy of your school and his name is LiHua.

Yours,

John Smith

## 高考感谢信英语满分作文篇7

Dear Mr John,

亲爱约翰先生，

How are things going with you in Beijing?

你在北京一切安好吗?

I am writing to show my thanks to you. You tutored me in my spoken english before you went to Beijing. With your help I made such rapid progress that i won the first place in the spoken english competition of the city. My achievement is owed to your help. Thank you very much.

我写这封信是为了表达我对你的感谢。在你去北京之前，你辅导我学习英语口语。由于你的帮助

，我进步很快，在市英语口语比赛中我获得了第一名。我的成就都是源于你的帮助。非常感谢。

I have heard that you and your wife will pay a visit to my school. I am very glad at the news. In that case we can see each other again. I am looking forward to your coming. I am sending you a telescope as a small gift. I hope you will like it.

我听说你和你妻子将要来拜访我们学校。我很开心听到这个消息。如果那样的话我们又可以再见到彼此了。期待你们的到来。我给你寄了一个望远镜作为一份小小的礼物。希望你喜欢。

All the best.

Yours, liu jie

最好的祝愿，

刘杰

看了“ 高考感谢信英语作文 ”的人还喜欢：

### 高考感谢信英语满分作文篇8

My dearest Mother,

我最亲爱的母亲，

The mother ' s day is coming and I would like to say " Happy mother ' s day " in this letter. I love you and thank you so much for everything you did for me. This day, I will stay away and can ' t give you my appreciation at home. I know I will watch myself, so don ' t worry about me. I am doing very well on my study. My schoolmates and teachers are all very nice. Though I can ' t be at home, I hope you have a wonderful mother ' s day.

母亲节就要来了，我想在这封信里面说“ 母亲节快乐 ”。我爱你也很感谢你为我所做的一切。这一天，我不在家，所以不能在家跟你说感谢。我会照顾好我自己的，这样你就不用为我担心。我学习很好。我的同学和老师都很好。虽然我不在家，但是我希望你能过一个美好的母亲节。

Love,

Your son

爱你的儿子

### 高考感谢信英语满分作文篇9

高考英语作文：感谢信

Directions:

You have just come back from the U.S.A as a member of Sino-America culture exchange program. Write a letter to your American colleague to

你刚从U.S.A回来，成为美国文化交流计划的一员。给你的美国同事写封信

- 1) express your thanks to his/ her warm reception, and
- 2) welcome him/her to visit China in due course.

Dear Mr. Smith,

I am writing this letter to extend my heartfelt gratitude to you for the hospitality you offer me and also the very warm and friendly way in which you receive me.

During the Sino-American culture exchange program in America, (During my staying in America) I feel obliged to you for the selfless assistance you render me. I especially appreciate your organizing the information and activities according to the items on the agenda. It was kind and generous of you to do all of those for me, and I appreciate it more than I can say.

Finally, I sincerely welcome you to visit China at your convenience and I do hope to have the opportunity to reward/ repay you in the forthcoming future.

Yours sincerely,

Zhang Wei

- 1)对他/她热情的接待表示感谢，
- 2)欢迎他/她访问中国在适当的时候。

亲爱的史密斯先生，

我写这封信的目的是向您表示衷心的感谢，感谢您对我的"热情款待，同时也感谢您对我的热情友好的接待。

在美国中美文化交流活动期间(我在美国逗留期间)，我对你们给予我的无私援助感到非常感谢。我特别感谢你按照议程上的项目组织信息和活动。你为我做了这些，真是太好了，我也很感激。

最后，我真诚地欢迎你在你方便的时候访问中国，我也希望有机会回报/偿还你在即将到来的未来。

谨上，

张伟

## 高考感谢信英语满分作文篇10

Dear Jane,

I am writing to extend my sincere gratitude for you and your family's warm welcome last month. During I was in America, you took me to many places that I was greatly impressed. I had never experienced such amazing things before. Besides, I am really grateful for you mother's delicious dishes. I liked them very much so that I often think about them now. It's you and your family who brought me wonderful days in America. Please accept my gratitude, now and always. And I sincerely hope that I have a chance to welcome you and your family in China.

Sincerely yours

Claire

亲爱的珍妮：

我写信是想对你以及你家人上个月对我的热情招待表示真诚的感谢。我在美期间，你带我参观了很多令我印象深刻的地方。我以前从没见过这么惊奇的东西。除此之外，我真的很感谢你妈妈做的好吃的菜。我很喜欢吃，所以我现在常常会想起它们。是你和你的家人在我在美期间给我带来快乐的日子。请接受我的感激。我真诚希望有机会在中国招待你和你的家人。

你的朋友

克莱尔

看了“ 高考英语作文感谢信 ”的人还喜欢：

## 高考感谢信英语满分作文篇11

1)对他/她热情的接待表示感谢，

2)欢迎他/她访问中国在适当的时候。

亲爱的史米斯先生，

我写这封信的目的是向您表示衷心的感谢，感谢您对我的热情款待，同时也感谢您对我的热情友好的接待。

在美国中美文化交流活动期间(我在美国逗留期间)，我对你们给予我的无私援助感到非常感谢。我特别感谢你按照议程上的项目组织信息和活动。你为我做了这些，真是太好了，我也很感激。

最后，我真诚地欢迎你在你方便的时候访问中国，我也希望有机会回报/偿还你在即将到来的未来。

谨上,

张伟

### 高考感谢信英语满分作文篇13

Dear sir,

I am a tourist from the UK. Yesterday I visited the park and had a wonderful time there. But when I returned to the hotel, I found my wallet missing. There was a lot of money in it, and above all, there were also my passport and flight ticket. Naturally I was very worried. In the evening, the hotel manager brought a boy to my room. The boy handed me my wallet. I thanked him and offered him some money. But he politely refused. Form the manager, I learned he is a schoolboy of your school and his name is LiHua.

Yours,

John Smith

### 高考感谢信英语满分作文篇14

满分作文 Advertisement 广告

请根据以下提示,以Advertisement为标题,写一篇词左右的英语短文.

广告成了人们生活中不可或缺的点缀

有的广告走向极端

你对广告的看法

Possible version:

Advertisement广告

Advertisements appear everywhere in modern society. When you walk along the streets, you can see large boards with pretty girls smiling at you. You read newspapers, and see half of the pages covered with ads. You turn on TV, and you see commercial advertisements again. Whether you like it or not, advertisements fill your life.

广告在现代社会中无处不在。当你走在街上,你可以看到大的董事会与漂亮的女孩在你微笑。你看报纸,看到有一半的网页上覆盖着广告。你打开电视,你看到商业广告。不管你喜欢不喜欢,广告填满你的生活。

In order to attract more customers, advertisements will sometimes go to extremes. Advertisements use every possible means in producing their announcements. For example, to advertise a certain food, advertisers will

employ an actor to sit at a table and eat up their seemingly delicious food product while they film him.

为了吸引更多的顾客，广告有时会走向极端。广告在制作公告的过程中使用各种可能的手段。举例来说，要做广告，广告主会雇用一位演员坐在一张桌子上，吃上他们在电影中的美味食物。

Although advertisements enable you to make decisions quickly, sometimes they can cause lots of trouble. There are always many of them and they make you forget what you are sitting there for.

虽然广告让你快速做出决定，但有时他们会给你带来很多麻烦。他们中有很多人，他们让你忘记你坐在那里的。

高考英语满分作文 学校要不要组织学生春游 The school should organize students outing

春天是旅游的好季节,某外国语学校校长要求各班同学就春游一事展开讨论.讨论的主题是:学校要不要组织学生春游.校长还要求班长就讨论的情况用英语写一封信给他.

假定你是某班班长李华,请你根据下列表格中的信息客观地介绍讨论情况.

注意:1,信的格式已为你写好;2,词数:100左右;3,生词:拓宽 broaden

70%的学生赞成春游

30%的学生反对春游

1. 可以领略大自然的优美风景;
2. 拓宽视野,增长知识;
3. 呼吸新鲜空气,有益于身体健康.

1. 时间紧,耽误学习;

2. 增加父母经济负担;

3. 担心安全.

Dear Headmaster,

I'm writing to tell you the discussion we've had on whether the school should organize a spring outing for the students.

范文

Dear Headmaster,

I'm writing to tell you about the discussion we've had on whether the school should organize a spring outing

for the students.

Opinions on the question are pided as follows:70% of the students think that the school should organize the spring outing. They believe that the spring outing can make them enjoy the nature"s beautiful scenery, which can broaden our vision and fill us with more knowledge. They also say that the air in the open fields is fresher. What"s more, fresh air does a lot of good to our health.

On the other hand,30% don"t like the idea of going out for a spring outing. In their opinions, time is very precious, so they have to grasp every minute to work hard at their lessons. Traveling costs a lot. In that case, it will add to their families" burden. Above all, no one can be sure of the safety of every student.

Yours truly

Li Hua

尊敬的校长，

我写信告诉你关于学校是否应该组织一次春季郊游的讨论。

对问题的看法有如下：70%的学生认为学校应该组织“春季郊游”。他们认为，春季郊游可以使他们享受大自然的美丽的风景，它可以扩大我们的视野，使我们更多的知识。他们还说，在空旷的田野的空气很清新。更新鲜的空气对我们的健康有很大的健康。

另一方面，30%不喜欢外出郊游的想法。在他们的观点中，时间是非常宝贵的，所以 they 要抓紧每一分的努力，在他们的课程中努力学习。旅游成本很多。在这种情况下，它会增加他们家庭的负担。首先，没有人能确保每个学生的安全。

你真正的

李华

中考英语作文范文：如何建立一个更绿色的城市 How to build a greener city

浙江义乌中考英语作文范文：义乌作为一个国际商贸名城，吸引了越来越多的国内外游客来旅游购物。因此，建设一个绿色，文明的义乌显得尤为重要。请你以为题，写一篇短文。

参考词汇：environment duty,rubbish,plstic,pollution,plant

要求：（1）语句通顺，语意连贯，书写认真（1）词数809左右。文章开头已给出，不计入词数

（3）可适当发挥（文中不能出现真实的人名和姓名）

As we know,Yiwu is an international  
city.\_\_\_\_\_

参考中考英语作文范文：

## How to build a greener city

As we know, Yiwu is an international city. It attracts more and more people to come and do business. So it's our duty to build a beautiful green city. As students, we shouldn't throw rubbish anywhere on the ground or use too many plastic bags. Ask the factories not to put waste water into the river and we'd better not go to school by car so that we can reduce the air pollution. What's more, we should plant more trees and flowers to make our city greener. Let's work hard for our city to have a good environment.

如何建立一个更绿色的城市我们知道，义乌是一个国际城市。它吸引更多的人来这里做生意。所以建立一个美丽的绿色城市，是我们的责任。作为学生，我们不应该把垃圾扔在地上的任何地方或使用太多的塑料袋。要求工厂不要把废水排入河中，我们最好不要坐汽车去学校，我们可以减少空气污染。更重要的是，我们应该种更多的树和花来绿化我们的城市。让我们努力工作，为我们的城市有一个良好的环境。

## 高考英语满分作文: My dear grandpa 我敬爱的姥爷

My grandfather is very kind to me. He loves me very much. I am the apple of his eye, but when it comes to my study he is very strict. Every day he spends more than one hour examining my homework. With his help, I have been doing well in my studies.

My grandfather is also warm-hearted to his neighbors and is always ready to help them. One day, a girl who is one of his neighbors injured her leg carelessly. My grandfather took the girl to the hospital at once and paid the fees with his own savings.

My grandfather is a kind and easy-going man, but now he is living in another city with my aunt. We all miss him very much and I hope that I can go to visit him soon.

姥爷很疼爱我。”他也非常喜欢我，把我视为掌上明珠。但一说到学习，他就对我极其严厉。每天他都要花一个多小时检查我的作业。在他的帮助下，我的学习一直非常好。

姥爷对邻居也很热心，他总是乐于助人。一天，邻家的女孩不慎伤了腿，姥爷马上带她去医院，并用自己的积蓄帮她支付药费。

姥爷是一个热心随和的人。现在他和我阿姨住在另一个城市。我们都很想他，我希望不久就能见到他。

## 高考英语满分作文 A Letter to the Headmaster

Dear Headmaster,

I am the minister of students' life in the Student Union. On behalf of all the students, I am writing to you to give our opinions about the canteen.

Our canteen has something satisfactory and something unsatisfactory as well. To our satisfaction, many kinds of the food are supplied to us. Besides this, the food is cheap and tastes good. We all enjoy the food. And the surroundings in the canteen have also been improved. But the quantity of a helping they give is not enough.

The seats are not enough as well. Some students have no seats when eating.

Finally we advise them to improve the quality of the food and their service. We will feel very happy if these problems can be solved.

Yours,

尊敬的校长：

我是学生会生活部部长。我代表所有学生给您写信反映一下我们对食堂的意见。

食堂有令人满意的一面也有令人不满意的一面；令我们满意的是，食堂给我们提供了很多种类的食物。另外，饭菜价格便宜，味道可口，我们很喜欢。而且食堂环境也已经改善了。但是他们给的食物分量不足。食堂的座位也不够，一些学生吃饭时没有座位。我们希望学校会考虑增添些座位。

最后我们建议他们改进饭菜的质量，改善服务。如果这些问题能被解决我们会感到非常高兴。

尊敬您的

中考英语满分作文：visitng 参观

Ladies and gentlemen,

Welcome to Heyuan, now let me introduce our city — Heyuan to you. Heyuan is a city with a long history. It is in the northeast of Guangdong and 198 kilometres away from Guangzhou. It has a population of 3,240,000.

There are many places of interest in Heyuan, such as Sujiawei Wanlu Lake and so on. Wanlu Lake is a beautiful place. The water is clean and not polluted. There are all kinds of fish in it. You can go boating, go fishing and have a picnic there. It is really a good place to spend your holiday. Besides, you can go and visit Heyuan Museum. There you can see a lot of dinosaur egg fossils.

I hope you can enjoy yourselves in Heyuan.

Thank you.

女士们,先生们,

欢迎来到河源市,现在让我向你介绍我们的城市——河源市。河源市是一个有着悠久历史的城市。在广东的东北部,离广州198公里。它有3240000人口。

在河源市有许多名胜,如Sujiawei,万绿湖等等。万绿湖是一个美丽的地方。水是干净的,没有污染。有各种各样的鱼。你可以去划船,钓鱼,野餐。这真的是一个好地方可以度过你的假期。此外,你可以去参观河源市博物馆。在那里你可以看到很多恐龙蛋化石。

我希望你能在河源市玩得愉快。

谢谢你们！

## 高考感谢信英语满分作文篇15

Dear Sue,

I ' m Li Hua, one of your students inChina. It ' s almost a month since you left us. We all miss you and are verygrateful for what you did for us.

We are busy as usual. We had an Englishspeech contest the other day. I won the first prize! This again reminds me ofall your kind help. Do you still remember the trees we planted together on thehill behind the school? Yesterday, we went there and watered them. The tree youplanted yourself is growing well, and the whole class decided to name it SueWood. Will you come back to see Sue Wood?

How is everything with you lately? Wehope to know more about you and your American students. Hope to keep in closetouch.

All the best.

Li Hua

更多书信范文 请访问 <https://xiaorob.com/fanwen/shuxin/>

文章生成PDF付费下载功能，由[ECMS帝国之家](#)开发